

Curriculum Vitae (CV)

• **Personal Information:**

- Name: Muhammad Salameh
- E-mail: drsalameh970@gmail.com
- Mobile: 0944273017
- Languages: .Native: Arabic :
.Foreign: English



• **Education and Academic Background:**

- Ph.D of Endodontics & Restorative Dentistry, Damascus University. 2015
- Master degree of Endodontics & Restorative Dentistry, Damascus University.2009
- Diploma of Endodontics & Restorative Dentistry, Damascus University.1998
- Bachelor of Endodontics & Restorative Dentistry, Damascus University.1993
- Syrian Board for Medical Specialties in Endodontics & Restorative Dentistry.2015

• **Principal Positions:**

- Assistant Professor in Endodontics & Restorative Dentistry. Dentistry Faculty, Al-Andalus University for Medical Sciences. 2015- to date.
- Vice Dean of Scientific Affairs, Dentistry Faculty, Al Andalus University of Medical Sciences. 2018-2022.
- Vice Dean of Administrative Affairs, Dentistry Faculty, Al Andalus University of Medical Sciences. 2016-2018.
- Head of Endodontics & Restorative Dentistry department. Dentistry Faculty, Al Andalus University for Medical Sciences. 215-216.

• **Publications and Scientific Work:**

- Comparison Between Three Different Generations of Electronic Apex Locators– An In Vitro Study. 2020 - Journal of Damascus University.
- Effect of Separated Endodontic Instruments Type on Removal Success of Microsonic Technique -In Vitro Study. 2015 - Journal of Tishreen University.
- The Effect of Working Time of Microsonic Technique on its Ability to Remove Broken Endodontic Instruments –An In Vitro Study. 2014 - Journal of Damascus University.
- Influence of various temperatures on apical sealing with Continuous Wave of Condensation. - 2014 .Journal of Tishreen University

- **Vision:** Healthy Teeth forever.

سيرة ذاتية (CV)



المعلومات الشخصية:

- الاسم: محمد سلامة
- البريد الإلكتروني: drsalameh970@gmail.com
- الهاتف المحمول: 0944273017
- اللغات: اللغة الأم: العربية.
الأجنبية: الانكليزية.

المؤهلات والشهادات العلمية:

- دكتوراه في مداواة الأسنان، كلية طب الأسنان، جامعة دمشق 2015
- ماجستير في مداواة الأسنان كلية طب الأسنان، جامعة دمشق 2009
- دبلوم في مداواة الأسنان كلية طب الأسنان، جامعة دمشق 1998
- إجازة في طب الأسنان كلية طب الأسنان، جامعة دمشق 1993
- البورد السوري في مداواة الأسنان. 2015

المناصب الرئسية:

- نائب عميد كلية طب الأسنان للشؤون العلمية / جامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية. 2018-2022.
- نائب عميد كلية طب الأسنان للشؤون الإدارية / جامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية. 2016-2018.
- رئيس قسم مداواة الأسنان / كلية طب الأسنان / جامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية. 2015-2016.

الخبرات العملية:

- عيادة خاصة . 1994- حتى الآن.
- مدرس مداواة الأسنان / كلية طب الأسنان/ جامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية. 2015- حتى الآن.
- أخصائي مداواة أسنان في وزارة الصحة السورية. 2003-2015.

النشر والأعمال العلمية:

- أثر استخدام درجات حرارة مختلفة على جودة الختم الدوري بتقنية التكتيف بالموجة المستمرة. مجلة جامعة تشرين- 2014.
- تأثير زمن عمل تقنية الميكروسونيك على قدرتها في إزالة الأدوات اللبية المكسورة - دراسة مخبرية- مجلة جامعة تشرين- 2014.
- تأثير نوع الأداة اللبية المكسورة على نجاح النزغ بتقنية الميكروسونيك -دراسة مخبرية- مجلة جامعة تشرين- 2015.
- مقارنة بين ثلاثة أجيال مختلفة للمحددات الالكترونية للذروة- دراسة مخبرية- مجلة جامعة دمشق للعلوم الصحية- 2020.

الرؤية:

- الأسنان الفعالة تجميليا ووظيفيا باقية ما بقي الإنسان حيا.

